
Toch nog schaatspret: 
‘het was kiele-kiele’
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De Hessenrijders
Opgericht: 25 november 1987
Lid van de KNSB
 

Bestuur:
Voorzitter Irma van Hof 06 30945250 voorzitter@hessenrijders.nl
Secretaris Gerda Welt  06 43537197 secretaris@hessenrijders.nl
Penningmeester Femke Vreman 06 20206678 penningmeester@hessenrijders.nl
Algemeen Henk Luesink 06 23875615
 Vacature

Ledenadministratie: 
Lia Baars, 06 20206678  ledenadministratie@hessenrijders.nl

Beheerder appgroep skeeleren jeugd:
Femke Vreman, 06 20206678

Activiteitencommissie contactpersoon:
Dineke de Bruin, 06 39796921, activiteiten@hessenrijders.nl

Redactie / kopij: 
Sabina Visser, redactie@hessenrijders.nl  
Wim van Hof
Vacature

Training:
Looptraining : Monique Weustenenk
Skeelertraining : Wim van Hof, Frans Monchen, Harry van der Zijden (ondersteuning)

Skeelerlocatie:
De Hessenhal, Monumentenweg, Hoog-Keppel

Beheer ijsbaan Laag-Keppel:
Het bestuur van de vereniging (contactpersoon Henk Luesink) in samenwerking met vrijwilligers.

Website:  
www.hessenrijders.nl
webmaster/Content manager: Arjan Pool / Wim van Hof
  
E-mail: 
info@hessenrijders.nl
  

Het bankrekeningnummer (IBAN) 
van de Hessenrijders is:

NL 10 RABO 0315 0226 04 

Het verenigingsjaar loopt van 1 april t/m 31 maart.
Het winterseizoen is van 1 oktober t/m 31 maart. Het zomerseizoen van 1 april t/m 30 september.

Opzegging lidmaatschap (vóór 1 april) of deelname training per mail bij de ledenadministratie.
Opzegging training jeugdskeeleren of hardlopen per seizoen mogelijk (voor 1 april of voor 1 oktober).

“De Hessenrijders, het hele jaar actief”
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Voorwoord

Irma van Hof,
voorzitter

Van de bestuurstafel

Let op: de mail van de Hessenrijders wil nog wel eens in de spambox 
belanden. Graag even controleren.
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Vacature 
voor twee bestuursleden en een 

redactielid
Wij zijn op zoek naar twee bestuursleden. Er is een open plaats voor een 
algemeen bestuurslid en in april 2023 treedt de voorzitter af en stelt zich 
niet herkiesbaar. Het is wenselijk om met een voltallig bestuur de zaken 
te regelen, zodat de taken verdeeld kunnen worden. Dan is “het werk” 
voor ieder bestuurslid goed te overzien. Ook de redactie heeft versterking 
nodig, iemand die twee keer per jaar samen met de andere redactie leden 
zorg draagt voor de inhoud van de Hessenrevue. 
Heb je interesse of ken je iemand die interesse heeft, neem dan 
contact op met de voorzitter. Irma van Hof - 06 30945250 - voorzitter@
hessenrijders.nl  Zij informeert je graag over het reilen en zeilen in het 
bestuur. 
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Skeelerjeugd naar de ijsbaan 
Normaal op wieltjes in de Hessenhal, maar in de voorjaarsvakantie maakte 
de skeelerjeugd een uitstapje naar Deventer. Hier kregen ze een schaatsles 
op de ijsbaan in De Scheg. Dat was eerst even wennen, maar na wat 
techniekoefeningen op de binnenbaan waren de deelnemers klaar voor het 
echte werk. Er werden heel wat rondjes gereden op de grote 400 meter-baan. 
Om dat nog leuker te maken, kregen alle kinderen een stempelkaart en werd het 
een alternatieve 11-stedentocht.
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Weissensee-gangers gehuldigd
Op dinsdag 7 februari werden de leden van de 
Hessenrijders die op de Weissensee een tocht van 100 
of 200 kilometer hebben geschaatst door het bestuur 
in het zonnetje gezet. In het bijzijn van familie en 
belangstellenden werden ze feestelijk ontvangen door 
de voorzitter: “Wij zijn hier niet alleen om jullie te eren 
omdat jullie een bijzondere prestatie hebben geleverd 
in Oostenrijk, maar meer omdat jullie een bijzondere 
prestatie hebben geleverd op de weg er naar toe. 
Want die weg is misschien nog veel belangrijker en 
indrukwekkender dan de tocht oop de Weissensee. 
Zonder goede voorbereiding gaat het immers (bijna) 
niet lukken.”

Iedere deelnemer werd even naar voren gehaald en 
kreeg persoonlijke aandacht. Al snel werd duidelijk 
dat elke rijder zijn eigen bijzondere verhaal heeft, zijn 
eigen grenzen heeft verlegd en een eigen topprestatie 
heeft geleverd. Zij ontvingen daarvoor een bos bloemen 
en een oorkonde als waardering voor hun doorzettingsvermogen, wilskracht, 
motivatie en vele trainingsuren op weg naar de Weissensee.

Thijs Schuurman zou voor de eerste keer naar de Weissensee gaan. Op de 
vraag wat de motivatie van hem is om 200 km te willen gaan rijden, antwoordde 
hij: “Ik heb hartproblemen gehad en ben weer aan het terug komen. Ik ben weer 
aan het trainen en wil wel eens weten waar ik nu sta. Ik wilde bovendien heel 
graag de sfeer op de Weissensee proeven.” Helaas, Thijs kon niet rijden omdat 
de eerste week alles werd afgelast vanwege het weer. Wat een teleurstelling! 
Omgaan met teleurstellingen is ook een prestatie...

Ester Fopma en Dineke de Bruin hebben als koppel een schaatsreis naar 
de Weissensee gewonnen, inclusief een startbewijs voor de alternatieve 
11-stedentocht. Hoe is hun voorbereiding gegaan? “Vorig jaar zouden we 
al gaan, maar toen is de reis afgelast vanwege corona. Dat was even een 
teleurstelling, we moesten dus nog een jaar door trainen. We hebben heel veel 
kilometers gefietst, geskeelerd en gelopen in de zomer en vanaf oktober 3x per 
week naar Deventer heel veel rondjes gereden.” Deze dames hebben er twee 
jaar lang heel veel voor gedaan.

Bas Bloem heeft niet alleen in Nederland maar ook in Zweden zijn 
schaatskilometers gemaakt. Hij is dit jaar voor de tweede keer naar Oostenrijk 
geweest. “Schaatsen in Zeden is prachtig, een hele andere beleving omdat je in 
de natuur schaatst op meren en tussen de bossen. Er doen veel minder mensen 
aan een tocht mee. Oostenrijk is veel meer de prestatie, een andere sfeer en 
met veel meer rijders.”

Henk Teunissen, Henk Luesink en Theo Huis in ‘t Veld gaan al meer dan 25 jaar 
naar de Weissensee, ook dat is een topprestatie en verdient veel bewondering.

Gerrit Harenberg is 32 jaar naar de Weissensee geweest, dit jaar voor het eerst 
niet. “Het houdt een keer op.” Gerrit is realistisch. “Wel jammer, ik krijg wat 
klachten en de bussen rijden dit jaar voor het eerst niet meer, het wordt te duur.”

Casper de Gier, ooit begonnen als jonge skeeleraar bij de Hessenrijders, is 
inmiddels prof en reed dit seizoen in het marathonteam van Jumbo Visma. Hij 
heeft als marathonrijder aan drie wedstrijden op de Weissensee meegedaan en is 
bij de alternatieve 11-stedentocht als vierde geëindigd.    (Bron: Achterhoek Nieuws)

De ‘rondenteller’ van 
Henk Luesink
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Zomertijd
Wanneer de klok is verzet en het in de avond weer langer licht is, betekent 
dat voor de hardloopgroep zij het vaste winterse rondje door het dorp weer 
langzamerhand achter zich kunnen laten. Het bos in of een rondje door het 
buitengebied zijn een welkome afwisseling. Een van de favoriete routes blijft 
toch wel langs de dijk. Heerlijk langs het water en in de natuur. En in het vroege 
voorjaar levert dat natuurlijk ook nog eens prachtige plaatjes op!
Heb je ook zin om mee te lopen? Je bent van harte welkom op dinsdagavond 
om 19.30 uur, vetrek vanaf de Hessenhal.

Toch nog schaatspret maar  
‘het was kiele-kiele’
Het was spannend, want lange tijd bleef de ijsdikte onder de gewenste 6 cm. 
Maar op 18 december kregen we groen licht van de ijsmeester en kon er op 
de valreep toch nog een dagje geschaatst worden. De vrijwilligers werden 
opgetrommeld, de keet voorzien van Koek en Zopie en de laatste hand werd 
gelegd om het ijs zo veilig mogelijk te maken.

Om 10.00 uur stonden de eerste schaatsters al klaar om het ijs op te gaan en 
binnen no-time was het gezellig druk. Het beloofde een mooie dag te worden. 
Het ijs hield het beter dan verwacht en tot 18.00 uur kon er heerlijk geschaatst 
worden.

We hebben ontzettend veel leuke reacties gekregen op en langs de baan, maar 
ook op Facebook werden we in de aanloop naar het natuurijs dagelijks gevolgd 
en kregen we veel vragen en reacties. Op de volgende pagina zie je hoe een 
aantal van onze volgers deze dag heeft beleefd. Het is leuk om te merken dat 
mensen betrokken zijn en dat met ons willen delen. Iedereen bedankt voor een 
ouderwets gezellige schaatsdag!



Ellen Hondelink-Rinsma: Ik heb enorm 

genoten van mijn schaatsdagje. Het ijs was 

supergoed en er was een gezellige sfeer met 

de muziek en de koek en zopie. Bedankt 

iedereen, organisatie en vrijwilligers, die dit 

voor zo’n ene prachtige dag voor elkaar heb-

ben gekregen. Jammer dat het van zo’n korte 

duur is. Maar: chapeau

Sigrid Bremer

Chantal Heerink: Wij hebben in 

ieder geval weer genoten. Alle 

vrijwilligers bedankt!

Henrieke Scholten
Everdien van Zadelhoff: Gezellig drukHans van Drueten

Ans Minor Slinger
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Breinbreker
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Wist u dat...

Kijk voor het laatste nieuws op onze website hessenrijders.nl 
en volg ons op facebook (@hessenrijder), zeker als het gaat 
vriezen!




